

PROTOKOLL FRA STYREMØTE NR. 07 I VANSJØ/SVINNDAL IL

Styremøte nr. 7 avholdt i Servicehuset. 23.05.2023.

Til stede fra styret: Grethe Guttulrud, Marianne Voldengen, Per Weum, Gøran Willassen, Janne Erøy Lise, Kristin Aaberg og Kristine Johnsrød.

Meldt forfall: Linda Wiseth, Glenn Zetlitz

Referent: Gøran Willassen

Leder åpnet styremøte nr. 7, 23.05.2023, kl. 18.00.

Det ble ikke fremmet innvendinger til innkallingen eller saklisten.

Møtet var vedtaksført.

Det var ingen habilitetsinnsigelser knyttet til saker som lå til behandling.

Sakliste

Vedtakssaker	1
Sak 1/7/2023: Signering av protokoll fra møte nr. 6	1
Sak 2/7/2023: Søke om halltid 2023/24.....	1
Sak 3/7/2023: Økonomi og sosiale forskjeller	2
Orienteringssaker	2
O-Sak 4/7/2023: E-sport og Fiber til Fridahuset.....	2
O-Sak 5/7/2023: Styrekurs	2
O-Sak 6/7/2023: 17. Mai	3
O-Sak 7/7/2022: Klubbhus	3
O-Sak 8/7/2023: Frisklivssprett	3

Vedtakssaker

[Sak 1/7/2023: Signering av protokoll fra møte nr. 6](#)

Protokollen ble underskrevet.

[Sak 2/7/2023: Søke om halltid 2023/24](#)

Gøran tar kontakt med leder for håndball og fotball og setter opp tider for 2023/24.

Møtet er ikke avholdt enda og saken løper videre til neste styremøte.

Sak 3/7/2023: Økonomi og sosiale forskjeller

Grethe innledet til saken.

Som klubb ønsker vi å bidra til at alle kan delta på aktivitet hos oss, samtidig må klubbdriften over tid være bærekraftig. Som idrettslag må vi jobbe bedre og til rette legge mer for at det skal være mer likt for alle. Vi som klubb burde stå mer sammen om en felles modell.

Treningsavgifter og totalkostnad per år per medlem må være forutsigbart, og vi bør se på om vi kan samarbeide bedre gruppene imellom kostnadseffektivt?

Forslag som bør diskuteres videre:

- Dekke en overnatting pr år pr lag fra det året de fyller 11 år.
- En felles avgift som er lik for alle. 6-12 år / 13+ /
- Gratis turn og lek, og Allidrett.
- 1.klasse (6år) 1000kr (t-skjorte, ikke overtrekk)

Vedtak:

Det besluttet å gjennomføre gratis turn og lek og allidrett som en prøveordning i 2023/24.

Orienteringssaker

O-Sak 4/7/2023: E-sport og Fiber til Fridahuset.

Fiber til Fridahuset har blitt en utfordring da idrettslaget ikke kan koble seg på kommunal fiber og telenor kan ikke legge ny fiber da de har mistet rettigheten. Viken fiber har sagt at de kan legge fiber, men må komme tilbake etter at de har undersøkt hvordan fiberen som ligger fra før er lagt. Glenn og Grethe tar et møte med Viken fiber. Linjen som er aktuell er 200/200 MBPS som koster 1890,- pr.mnd.

E-sport er nå klar til å bestille utstyr så fort fiber er på plass. Lokalene er klar for bruk.

Salto låser er bestilt og blir installert så fort wifi er på plass.

Styret tar orienteringen til etterretning.

O-Sak 5/7/2023: Styrekurs

Styrekurs skal avholdes 30. Mai kl. 18 på Våler Ungdomsskole.

Linda har booket skolen til denne dagen.

Styret tar orienteringen til etterretning.

O-Sak 6/7/2023: 17. Mai

Lise-Kristin har vært i møte med 17. Mai komiteen for evaluering.

Folk var fornøyd, men syns oppstillingen ble kaotisk. Dette blir endret neste år.

Det ble meldt om god lyd, men dårlig sikt til de som pratet på scenen.

Dårlig tilrettelagt for rullestol og barnevogner. Dette blir også utbedret til neste år.

Dette er første året det blir gjennomført på Bergtunet så man tar med erfaringene til fremtidige arrangement.

Styret tar orienteringen til etterretning.

O-Sak 7/7/2022: Klubbhus

Gøran og Grethe jobber videre med å kartlegge muligheter for klubbhus og finansieringsmåter.

De kommer tilbake til styret når de har noe mer konkret.

Styret tar orienteringen til etterretning.

O-Sak 8/7/2023: Frisklivssprett

Arrangeres i samarbeid med Våler Kommune. Ønske om å legge den til Middagsåsen. Dato ikke satt enda.

Styret tar orienteringen til etterretning.

Grethe Guttulsrud

Marianne Voldengen

Lise-Kristin Aaberg
-Ljunggren

Gøran Willassen

Per Weum

Janne Erøy

Kristine Johnsrød
(2.vara)